

St. Teresa's Hospital Scanning Department

B1 Floor, Main Block, 327 Prince Edward Road, Kowloon, Hong Kong.
Tel.: 2715-8660 Fax: 2762-2718 web site: www.sthscan.com

Effective Date
生效日期
1-1-2021

CT Scan 電腦掃描	Standard Wards 標準房 Basic Rate 基本收費 (HKD 港幣)	
	Plain 平掃描	Plain + Contrast 平掃描 + 顯影加強掃描
Brain 腦	1,900	3,500
Paranasal Sinuses 鼻竇	3,400	5,000
Thorax: Low Dose Screening 胸部 (低劑量篩檢)	1,800	N / A
Thorax 胸部 (High Resolution Technique included)	2,900	5,400
Abdomen 腹	2,900	5,400
Pelvis 盆腔	2,900	5,400
CT Urogram 尿路造影	3,400	6,500
Coronary Angiogram 冠狀動脈血管造影	N / A	6,900

*N/A = Not Applicable 不適用

Remarks:

- (1) The above common items under "Basic Rate" only for standard ward and out-patient.
- (2) Surcharges will be levied for emergency services or services are required outside office hours.
- (3) Discount will be offered to patient referred from Hospital Authority.
- (4) The above table only shows the charges of common chargeable items of CT scan.
All information should be used for reference only.
- (5) Please contact Scanning Department for further enquiries. Enquiries: 2715-8660.
(or may visit our website www.sthscan.com for online booking.)

備註:

- (1) 以上常規檢查價目表列於「基本費用」下只適用於標準房和非住院病人。
- (2) 緊急服務及在非辦公時間的服務將加收附加費。
- (3) 由醫院管理局轉介的病人可享有優惠。
- (4) 以上價目表僅列出電腦掃描的常規項目收費，只供參考。
- (5) 如有查詢，請與掃描部職員聯絡。查詢：2715-8660。
(或可以到我們的網站www.sthscan.com使用網上預約。)